
Нермин Пурић 

Питање постављено Савјету министара БиХ: „Колико износе директна страна улагања 

у БиХ у 2010, 2011. и 2012. години? Какав је тренд кретања директних страних 

улагања, шта су највећи проблеми у овој области и шта Савјет министара БиХ, 

ентитетске владе и власт Брчко Дистрикта БиХ чине како би се стање у овој области 

побољшало? Молим за детаљан преглед по годинама и по областима у које је улагано.“ 

Питања постављена Влади Федерације БиХ: 

1. „Када ће у Федерацији БиХ доћи до повећања пензија за пензионере рада и 

њиховог усклађивања са растом плата, како је то предвиђено Законом, и 

њиховог усклађивања са реалним растом трошкова у овом ентитету? 

2. Шта Федерација БиХ чини или намјерава да учини са особама које су корисници 

пријевремених пензија, по основу неспособности за рад - инвалидских пензија, а 

које су корисници добили на основу медицинске документације о психичким 

сметњама? Такве особе данас имају возачке дозволе, имају дозволе за оружје, 

баве се ловом, па чак и раде у невладиним организацијама итд. Дакле, да ли 

надлежне институције планирају ревизију ових пензионера и да ли се планира 

одређено ограничавање права тим особама?“ 
 


